
ΕΡΩΤΗΣΗ
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Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Προοπτική περί της δυνητικής κατασκευής σιδηροδρομικής
γραμμής Καστοριάς-Σιάτιστας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας πληροφόρησαν, ελπίδες εξαπλώνονται στις τοπικές κοινωνίες Καστοριάς και
Σιατίστων περί της δυνητικής προοπτικής επιτάχυνσης της κατασκευής Σιδηροδρομικής
Γραμμής Καλαμπάκας - Κοζάνης (Καλαμπάκα - Γρεβενά - Σιάτιστα - Κοζάνη -
Πτολεμαΐδα). Επιπρόσθετα επί της αναφερόμενης προοπτικής και ως μέρος αυτής,
θίγεται και το συναφές ζήτημα μιας μελλοντικής σύνδεσης των Σιατίστων με την
Καστοριά.  Αν και διαφαίνεται ότι ο ΟΣΕ προς στιγμήν υπολείπεται βούλησης να την
εντάξει στο σχεδιασμό του, εντούτοις υφίσταται ενδεχόμενο - όπως διακινείται -
σύνταξης σχετικών μελετών επί της προκείμενης προοπτικής το επόμενο χρονικό
διάστημα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Υφίσταται σχεδιασμός έναρξης των εισαγωγικών διαδικασιών σχετικά με τη δυνητική
προοπτική κατασκευής σιδηροδρομικής γραμμής Καστοριάς - Σιάτιστας, όπως επί
παραδείγματι σύνταξης μελετών ή διερεύνησης πηγής χρηματοδότησης το προσεχές
χρονικό διάστημα;
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